
     Grundejerforeningen    

Referat af bestyrelsesmødet 23.april 2012-04-25 

Mødedeltagere: 
Henrik Andersen  (Formand) 
Steen Nielsen  (Sekretær) 
Vagn Christensen  (Kasserer) 
Jan Jeppesen  (bestyrelsesmedlem) 
Jesper Nexø   (bestyrelsesmedlem) 
 
Fraværende: 
Jan Herforth   (Suppleant) 
Anders Jensen  (Suppleant) 
 
Referent:  Steen Nielsen 
 
 
DAGSORDEN 

1. Bestyrelsen konstituerer sig 
 

2. Godkendelse af protokol fra mødet d. 08-03-2012 
 

3. Formandens beretning 
 

4. Kassererens beretning 

5. Nyt fra Kommunen vedr. vedtægter, overdragelse af veje m.m. 
 

6. Vagn  

•   Økonomisk status  

•   Arbejdsweekend på fællesarealet med både ejer og lejer                 

•   Opsamling af sten (evt. Jesper/Claus)  

•   Forslag til sommerfest, dato  

•   Ref. Hurtigt ud på nettet 



 

7. Steen 

 · Rydning af ubebyggede grunde 

8. Fællesarealet  

 

9.   Næste møde 

10.   Eventuelt 
 
 
Ad. 1. 
Bestyrelsen har konstitueret sig således: 
Formand Henrik Andersen 
Sekretær Steen Nielsen 
Kasserer Vagn Christensen 
Bestyrelsesmedlemmer: 
Jan Jeppesen, Jesper Nexø 
 
Følgende udvalg er fastsat: 
 
Vejudvalget:  Henrik, Jan J. 
Skilteudvalget: Vagn, Jan H., Steen 
Konkurranceudvalget: Henrik, Jan J., Steen 
It-udvalget:  Jesper og Steen 
Lokalplansudvalget: Jan H. og Jan J. 
Fællesarealudvalget:  
Udvalgsformand: Jesper N. 
Medlemmer: Anders J. fra nr. 2, Lisbeth H. fra nr. 17 og Jette D. fra nr. 49 
 
Ad. 2. 
Protokol godkendt 
 
Ad. 3. 
Ikke meget at berette, generalforsamlingen foregik i ro og orden, ikke så mange fremmødte som 
man kunne ønske (Ca 30 %), men det er vel hvad man må forvente. 
 
Ad. 4. 
Vi har 2 inkasso sager i gang, den ene er afsluttet med endelig betaling, den anden hænger lidt i 
bremsen som man siger og vil gå til retslig afslutning formentlig. 
Dokumentation for bankbeholdning fremlagt. 
 
Ad. 5. 
Intet nyt omkring vejoverdragelse fra Klb kommune. 
Vores nye vedtægter ligger hos kommunen for godkendelse. 
Det vedtages at igangsætte Trekants bemaling på vores private fællesveje i.h.t. tilbud fra EJ 
Vejstriber A/S. 
 



Ad. 6. 
Økonomisk status se pkt. 4. 
 
Ad.7. 
Pkt. Rydning af ubebyggede grunde lukket 
Brev udsendes til ejerne af ubebyggede grunde om det er tid at ukrudtbekæmpe jorden. 
 
Ad. 8. 
Det ny oprettede fællesarealudvalg vil snarest indkalde til udvalgsmøde for at arbejde med en 
plan/ide om hvad der kan/skal gøres på fællesarealet. 
 
Ad. 9. 
Næste møde: Mandag 23.juli 2012 kl 1900 (uge 30) hos Henrik i nr. 31 
 
Ad. 10. 
Intet. 
 
 
 
                                                              
Henrik Andersen, Formand  Vagn Christensen, Kasserer 
 
 
 
 
 
                                                                     
Jan Jeppesen, Bestyrelsesmedlem  Jesper Nexø, Bestyrelsesmedlem 
  

 

 

 

Steen Nielsen, Sekretær 

 

 

 


